
Québec Charlevoix, Canada

Pour réserver, contactez votre professionnel du voyage

Offre Ensoleillee Termes et conditions *Offre 40% de rabais : offre valable pour un séjour en occupation double au Club Med Cancun, Mexique ; Ixtapa Pacific, Mexique;  La Caravelle, Guadeloupe ; Les Boucaniers, Martinique; Turkoise, Turks & Caicos; Columbus Isle, Bahamas; 
Michès Playa Esmeralda, République dominicaine; Punta Cana, République dominicaine et Québec Charlevoix, Canada. Des restrictions de dates s’appliquent, incluant les vacances scolaires et d’autres dates. N’inclut pas les vols. L’offre requiert un séjour minimum de 1 nuit (7 
nuits pour Columbus Isle). Offre valide pour des nouvelles réservations individuelles seulement pour des dates spécifiques avec un enregistrement à partir du 20 septembre 2025 et une libération de la chambre le 1er mai 2026 ou avant. Doit être réservé jusqu'au 28 octobre 
2025.  **Avantages: → Jusqu'à 400$ de crédit instantané : Obtenez un crédit instantané supplémentaire allant jusqu'à 400$ pour un séjour d'une semaine en occupation double et pour des dates spécifiques avec un enregistrement à partir du 19 juillet 2025 et une libération de 
la chambre le 14 février 2026 ou avant.. Le montant du crédit peut varier en fonction du Village, des dates, de la durée de séjour et des catégories de chambres. Offre valide pour des nouvelles réservations individuelles seulement pour des dates spécifiques. L’offre dépend d’un 
contrôle de remplissage et le prix peut varier à tout moment. → Séjour gratuit pour les enfants de moins de 4 ans : Le séjour des enfants de moins de 4 ans est gratuit dans nos Villages familiaux. Les enfants de 4 à 11 ans bénéficient d’une réduction de 50 %, basé sur le prix 
adulte, dans les Villages familiaux sélectionnés. Les enfants de 12 à 15 ans bénéficient d’une réduction de 20 %, basé sur le prix adulte, dans les Villages familiaux sélectionnés. Les billets d’avion des enfants doivent être payés par le client si les vols sont réservés par Club Med. 
Les enfants séjournant gratuitement doivent être logés dans la même chambre ou la même unité communicante que les adultes payant leur séjour. Les services du Baby Club Med et Petit Club Med sont au tarif journalier habituel pour toute la durée du séjour. Des restrictions de 
dates s’appliquent. → Pas de supplément en occupation simple : Offre disponible pour des nouvelles réservations seulement, pour des dates sélectionnées au Club Med Punta Cana, République Dominicaine (20 septembre au 4 octobre 2025); Cancún, Mexique (20 septembre 
au 4 octobre 2025); Ixtapa, Mexique (4 octobre au 8 novembre 2025 // 3 janvier au 14 février 2026 // 25 avril au 2 Mai 2026); Turkoise, Turques et Caïques (20 au 27 septembre 2025). Conditions générales :  L’offre est sujette à un contrôle du remplissage et les prix sont sujets 
à changement. Certaines dates non disponibles à la réservation. Pour Turkoise (Turques et Caiques), les invités doivent être âgés de 18 ans et plus. Pour Columbus Isle (Bahamas), les invités doivent être âgés de 2 ans et plus et les séjours doivent être réservés avec la portion 
aérienne. Pour Québec Charlevoix (Canada), la taxe d'hébergement applicable, telle que requise par le ministère du Tourisme du Québec, s'applique à la portion hébergement de votre séjour. Les frais de membre Club Med sont en supplément et sont de 60 $ par adulte et 30 
$ par enfant. D’autres restrictions peuvent s’appliquer, incluant les conditions de la brochure et les frais de modification/d’annulation. Club Med n’est pas responsable des erreurs ou omissions. Les prix incluent la TPS et la TVQ. Permis du Québec.

Michès Playa Esmeralda,
République dominicaineCancún, Mexique

40%
DE 
RABAIS*

Jusqu’à 400$ de 
rabais instantané**

Offre
Ensoleillée

Fenêtre de réservation : Du 28 août au 28 octobre 2025 | Fenêtre de voyage : Du 20 septembre 2025 au 1 mai 2026
 (libération de la chambre le 2 mai 2026)

Punta Cana, Dominican Republic

To book, contact your travel professional All-Inclusive à la Club Med always includes this & more:

Vacations (also) adult-friendly *40% OFF : Discount applies to the standard rate based on double occupancy and available on select dates at the following resorts: Miches Playa Esmeralda, Dominican Republic; Punta Cana, Dominican Republic; Club Med Cancun, Mexico; Ixtapa 
Pacific, Mexico; La Caravelle, Guadeloupe; Buccaneer’s Creek, Martinique; Turkoise, Turks & Caicos; Columbus Isle, Bahamas and Québec Charlevoix, Canada. Discounts on other dates, room categories and/or at other resorts may vary. Blackout dates apply, including holidays 
and other dates. Does not include airfare. Offer requires a 1-night minimum stay (7-nights for Columbus Isle). Valid for new individual bookings only for select travel dates with check-out on or before November 1st, 2025 and must be booked by April 29, 2025. Offer is subject 
to capacity control and may increase or be withdrawn at any time. **Half Off the Second Guest : Get 50% off the second guest when staying in a double occupancy room. Both guests must be 16 years of age or older to be eligible. Available on select dates at the following 
resorts: Miches Playa Esmeralda, Dominican Republic; Punta Cana, Dominican Republic; Club Med Cancun, Mexico; Ixtapa Pacific, Mexico; La Caravelle, Guadeloupe; Buccaneer’s Creek, Martinique; Turkoise, Turks & Caicos; Columbus Isle, Bahamas; and Québec Charlevoix, 
Canada. Discount availability may vary depending on travel dates, room categories, and participating resorts. Blackout dates apply, including holidays and other dates. Airfare is not included. A minimum 1-night stay is required (7 nights for Columbus Isle). Valid for new individual 
bookings only for travel with check-out on or before November 1, 2025 and must be booked by April 29, 2025. Offer is subject to capacity control and may increase or be withdrawn at any time. *** Up to $300 Instant Air discount: Discount applies to the accommodation rate 
when booking an air-inclusive package. Roundtrip flights must be booked through Club Med. Transfers to and from the resort are included in our air-packages. Offer requires a 1-night minimum stay. Offer is available at select resorts, subject to capacity control and may increase 
or be withdrawn at any time. Blackout dates may apply. Valid for new individual bookings only for select travel dates. ***Kids under 4 Stay Free: Children aged under 4 years stay for free at our family destinations. Children aged 4-11 years stay at 50% off adult price at select 
family resorts. Children aged 12-15 years stay at 20% off adult price at select family resorts. For flights that are booked through Club Med, tickets for children must be paid for by the client. Children who are eligible to stay for free must be lodged in the same room as the adults 
who are paying for their stay, or in a connecting room. Blackout dates may apply. Costs associated with Baby & Petit Club Med are at full day rate during entire stay booked. ***No Single Supplement: Offer available for new individual bookings only for select travel dates at 
Club Med Punta Cana, Dominican Republic (May 17 – June 13, 2025 // August 23 -October 31, 2025); Michès Playa Esmeralda, Dominican Republic (May 17 – June 13, 2025 // August 23 -October 31, 2025); Cancún, Mexico  (August 23 -October 31, 2025); Ixtapa, Mexico (April 
26- August 29, 2025 // October 4 - 31, 2025 );  Turkoise, Turks and Caicos (August 23 - October 10, 2025); La Caravelle, Guadeloupe (May 31 - July 4, 2025); Buccaneer’s Creek, Martinique (June 7 - July 4, 2025) and Québec Charlevoix, Canada (April 5 - April 25, 2025 // May 
17 - June13, 2025). General Conditions: For Turkoise (Turks & Caicos) all guests must be at least 18 years of age. For Columbus Isle (Bahamas), all guests must be 2 years old and older, and stays can only be booked with air-inclusive packages. For Québec Charlevoix (Canada), 
applicable lodging tax, as required by the Ministry of Tourism of Québec, applies to the accommodation portion of your stay.Club Med Membership fees of $60 per adult and $30 per child are additional and valid for one year if applicable. Other restrictions apply including 
brochure terms and cancellation/change fees. Not responsible for errors or omissions. Void where prohibited or restricted by law. CST#: 2020955-50.

Cancún, MexicoMichès Playa Esmeralda, 
Dominican Republic

Le tout-inclus à la Club Med comprend toujours ceci et plus  : 
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